
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 11. oktober 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 18

Skatteministeriets Koncernrevisions beregning i maj 2019 af skattegabet for refusion af

udbytteskat viste for perioden 1. januar 2012 til den 5. august 2015, at der var et skatte-

gab i bankordningen på mellem 712 og 940 mio. Vil ministeren som opfølgning på samrå-

det om bankordningen, jf. SAU alm. del – samrådsspørgsmål A og B, redegøre for, hvor

stort et beløb, der samlet er tale om, at statskassen er gået glip af, når der både medreg-

nes beløb fra den formodede svig på udbytteområdet, beløb fra bankordningen, frikort-

ordningen, m.v. og beløbet fra skattegabet? Vil ministeren desuden oplyse, om de 900

mio. kr. og 234 mio. kr. er en del af det nævnte skattegab, eller om det kommer oveni?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen
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